
 

 
 

Protokoll nr 5 fört vid ordinarie styrelsemöte   
Mellansvenska avdelningen söndagen den 11 juni 2023 

kl. 19.30 via Teams. 
 

Närvarande:  

 Christina Sohlman ordf.  

 Cecilia van der Meulen sekr. 

  Sussi Broman 

  Carina Enberg 

  Aime Ambrosen 

 Eva Alexandersson  

 Anna Malmström (adjungerad kassör)   

  Caroline Arogén Lundqvist från §60                

 

Anmält förhinder:  Mia Borg vice ordf.      

 
 § 54 Mötets öppnande 

 Ordförande Christina Sohlman öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

  

§ 55 Val av sekreterare för mötet  

 Till sekreterare för mötet valdes Cecilia van der Meulen. 

 

§ 56 Fastställande av dagordning 

 Dagordningen fastställdes.   

 

§ 57 Val av justerare 

 Till att utöver ordförande justera dagens protokoll valdes Carina Enberg. 

 

§ 58a Tidigare protokoll/beslutsuppföljning 

  Protokollet läggs till handlingarna.  

   

§ 58b Beslut fattade mellan möten 

  Inget att rapportera. 

  

§ 59 Ekonomi/inköp 

Anna Malmström, adjungerad kassör, föredrog det ekonomiska läget.  

Medlemsavgifterna för första kvartalet har inkommit.  

Maj är inte stängt ännu och april bestod mest av utgifter 

Beslutet om att byta bank (protokoll 9 2022) diskuteras och styrelsen enas om 

att ordförande Christina Sohlman, adjungerad kassör Anna Malmström och 

adjungerad kassör CS Sus Gustafsson ska diskutera frågan ytterligare.  

Frågan bordläggs i väntan på detta möte. Punkten kvarstår. 

 

§ 60 Utställning 



 

 Historik: 

 Många anmälningar, härligt väder och för en gångs skull tillräckligt med  

  funktionärer - ”annonskampanjen” gav god utdelning - till den inofficiella  

  utställningen i Gubbängen. 

  Utställningen i Gimo flöt på bra, det administrativa krånglet syntes inte utåt. 

 Kommande: 

  STOXA 23–24 juli står näst på tur. 

  Offerten om fotografering på utställningar är återtagen. Styrelsen och  

  utställningskommittén vidtalar i nuläget någon som fotograferar inför varje  

  utställning.   

 

§ 61a Aktiviteter/utbildning/PF 

  Kapplöpningsbanan i Västerås är helt uppbokad. Punkten kvarstår till i höst. 

   

§ 61b Verksamhetskonferens sektioner och ombud 

Kommande tema blir ”vad gör en kennelkonsulent”. 

Datum och tid meddelas senare. 

 

§ 62 PudelNytt/Hemsidan/Kalendern/Facebook 

Manusstopp för PN 15 feb, 15 maj, 01 sept. och 01 nov. 

Det finns tecken som tyder på att det kanske behövs en liten minikurs om hur 

man skickar bilder i rätt format som ska tas med i PudelNytt……? 

Arbetet med hemsidan fortskrider.  

Det är mycket uppskattat att utställningskatalogen kommer digitalt samt att den 

finns på samma ställe som resultaten. 

Kalendern fylls på löpande. 

Fortsatt lite komplicerat med Facebook efter den förändring som kom vid nyår. 

 

§ 63 Inkomna skrivelser 

  Inkomna skrivelser till möte nr 5 för tiden 2023-05-06 – 2023-06-09 

1. Katarina Åkermo fwd: SPK V Protokoll 4 (20230506) 

2. Reduca Styrelseportal Protokollmall och signering med BankID (20230517) 

3. Marthe Norström Offert på fotografering (20230525) 

4. Lena Petri re: Hej! Något för pudelklubben (20230529) 

5. Semir.Ajanic re: Hej! Något för pudelklubben? (20230529) 

6. Reduca Styrelseportal En guide till att välja rätt Styrelseportal (20230601) 

7. Lena Petri fwd: Utställningar 2025 

Vi har tagit emot och läst inkomna skrivelser samt besvarat vid behov. 

 

§ 64a Rapporter  

 Klubblokalen i Stockholm är renoverad och återställd efter vattenläckan och  

  kommer att kunna användas igen till hösten.  

  Sektionen ser samtidigt över hur lokalen ska möbleras för att passa till alla de  

  olika behoven som den används till.   

 

§ 64b Sektioner, ombud och BPH 

  Caroline Arogén Lundqvist, ombud i Södermanland, har hittat ett nytt ombud till  

  området.  



 

  Även Stockholmssektionen har hittat en ”ny kraft” då en ledamot  

  slutar av personliga skäl.   

  En enig styrelsen ställer sig bakom besluten och välkomnar de nya krafterna. 

  Arbetet i Roslagssektionen återupptas efter sommaren. 

  Gotlandspudlarna letar efter en instruktör till en vardagsklippkurs på ön,  

  styrelsen har vidtalat Anna-Lena Ellasdotter och Christina Sohlman som även  

  sannolikt kommer att ringträning i samband med kursen. Gotlandspudlarna ska  

  återkomma med passande datum. 

  Uppsalapudlarna har avslutat både rallylydnadskursen och terminen och tar  

  sommarlov ……. kanske kommer någon spontan aktivitet  ….. 

  BPH, rullar på stilla i sommaren sen går det igång igen 

   

§ 65 Övriga frågor  

  Inga övriga frågor. 

 

§ 66 Nästa möte  

Nästa styrelsemöte bestäms till torsdag 13 juli kl.19.00 på lägret.  

  Lokal meddelas senare. 

 

§ 67 Avslutning 

 Ordförande avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Cecilia van der Meulen 

 

 

Justeras av 

 

 

Christina Sohlman   Carina Enberg 

 


